

106-2 英語猜畫比賽

English Pictionary Contest

I. Organizers/主辦單位

Teaching Excellence Project Center 卓越教學與品質保證中心
International Language Center 國際語言中心

II. Eligibility /參賽資格:

- DYU College Students. 大葉大學大學部在學學生
- Participants should enter in a group of three. 參賽者需以團體方式報名，3人一組
- Sign up group should according to your English Reading & Writing Class Level. However, lower level can sign up for upper lever group, high level student cannot sign up for lower group.
報名組別需與英文閱讀與寫作課程之英文程度符合；英語低階可往高階組報名，高階組則不能報名低階組

III. Dates/比賽日期

5/8 (二) 18:00-21:00 Easy Group (初級、中級)

5/10 (四) 18:00-21:00 Medium Group (中高級、高級)

IV. Registration 報名方式:

Registration via online system <http://163.23.37.86/> from April 9th to May 4th.
4/9-5/4 期間至「LLNC 語言導航中心預約系統」線上報名。

V. Venue/比賽地點

比賽當天 17:30-18:00 至外語大樓 3 樓中庭報到；比賽地點將於比賽當天於報到時公布

(英文) All the participants please come to J building 3rd start at 17:30-18:00 for farther venue announcement.

VI. Rules and Regulations 比賽規則 & 辦法

1. Vocabulary lists will be provided one week before the contest on ILC language center website for your preparation.
單字命題範圍將會於比賽前一週公布至國際語言中心競賽網頁。
2. To cope with the preparatory possibility, only 70 % of the vocabulary will be announced beforehand.
有鑑於參賽同學反應比賽內容的可預習性，比賽將只公佈70%單字。
3. Competition proceed as on one on one battle, the winning team will be qualified for the final round.
比賽以PK制進行，贏的隊伍即可晉級
4. Hits board will be set in front of the each team's desk, so the player can be easy to get it. Teammate must press the bell to answer.

搶答拍板會放在桌子二隊前面，讓所有玩家皆能順利取得。隊友必須按鈴才能答題

5. Judges will have 20 vocabulary for each term shown only to the drawer, adding 5 more vocabulary if there is a tie.

每一回合20個單字，評審老師從卡牌中拿取一張牌卡給畫圖者看；如有同分的情況，再增加五題；已利區分晉級對伍。

6. After two team finished the games, they need to add up how many points they get. 分數最高的隊伍即為遊戲贏家。

7. (英文) Final proceed based on redemption scheme for ranking determination

決賽則以積分制進行，依分數高低決定冠，亞，季軍。

VII. Important Notes- During the Contest

Sketcher: 畫圖者

1. Must not speak. 不可說話

2. Must not write any words (in any language) on the board.

全程僅能畫圖，黑板上不可寫任何字(任何語言都禁止)

3. Must keep an eye on his/her team members and may use certain forms of body language(thumbs up or thumbs down if they are right or wrong, rolling arms to tell them to keep going, etc.) to guide them to guess the correct word or phrase.

畫圖者請隨時注意隊友，可用肢體語言表示

(例如舉起大姆指表示隊友猜對；大姆指朝下代表猜錯)

Team Members 隊友

1. Must be loud and clear. If the word is not pronounced properly it may be counted as incorrect.

請大聲並清楚說出答案；若發音不清楚則不計入答題數

2. Must only use English. Any other language that is not English (for example, Chinese or Taiwanese/Minnan) will result in automatic disqualification.

只能使用英文，若使用其他語言則將被剔除參賽資格

3. Must not be afraid to shout out any answer and take guesses.

請盡量大聲猜題

VIII. Award/敘獎方式:

1. First Place: A certificate of award for each participant and 1,000 NT dollars for the whole team.
第一名全隊獎金 1,200 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 4 分。
2. Second Place: A certificate of award for each participant and 700 NT dollars for the whole team.
第二名全隊獎金 900 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 3 分。
3. Third Place: A certificate of award for each participant and 500 NT dollars for the whole team.
第三名全隊獎金 600 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。
4. Winning Prize: A certificate of award for each participant and 300 NT dollars for the whole

team.

優勝全隊獎金 300 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

Note: The names of the winners will be passed to their reading and writing teacher as a reference of extra points.

【注意】：參加者名單將交予「英文閱讀與寫作」任課教師，作為學期成績加分參考。